

# Michael Haupt

Head AMCs and Thematic Investment

---

Michael Haupt ist Head AMCs und Thematic Investment bei Vontobel Wealth Management. Er hat einen Masterabschluss in European Management (M.A.) und absolvierte den Lehrgang zum Certified International Investment Analyst (CIIA). Seit 2010 arbeitet er für die Bank Vontobel AG in verschiedenen Positionen in Zürich und Hong Kong. Michael verantwortet den Vertrieb von Actively Managed Certificates an EAMs in der Schweiz und beschäftigt sich mit der Entwicklung und dem Vertrieb von Thematischen Investments, bei denen Vontobel zu den führenden Anbietern zählt. Thematisches Anlegen setzt auf Zukunftstrends. Mit anderen Worten: Anleger sollten von einigen der grössten Veränderungen der Menschheit profitieren können.

Michael Haupt is Head Thematic Investment and AMCs at Vontobel Wealth Management. He holds a Master's degree in European Management (M.A.) and completed the Certified International Investment Analyst (CIIA) programme. He has worked for Bank Vontobel AG in various positions in Zurich and Hong Kong since 2010. He started his professional career at Partners Group in Zug. Michael is involved in the development and distribution of thematic investments, in which Vontobel is one of the leading providers. Thematic investing focuses on future trends. In other words, investors should be able to profit from some of the biggest changes in human history.

## Programm

---

<b>ZEIT</b>	Donnerstag, 25.04.2024, 13:00 Seminarraum 5 (mit Video)
<b>THEMA</b>	Thematic investment solutions in the ESG segment
<b>REFERENT(EN)</b>	Michael Haupt, Kenneth Lamont, Dr. René Nicolodi
<b>MODERATION</b>	Christian Trixl

---